
Kłobuck, dnia 19 grudnia 2022 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisji Budżetu, Finansów, 
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 16/2022 

XVI Posiedzenie w dniu 19 grudnia 2022  
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:30 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Angelika Borowiecka-Idziak 
3. Mirosław Cieśla 
4. Ewelina Kotkowska 
5. Jerzy Kulej 
6. Tadeusz Praski 
7. Janusz Soluch 
8. Tomasz Wałęga 
9. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 15/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 02.12.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 15/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 02.12.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 



Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2022. 
 
Skarbnik K. Trzepizur omówiła w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek z jakiego tytułu wynika zmniejszenie wydatków 
dotyczących zadania Modernizacja odcinka drogi gminnej ul. Topolowej w Łobodnie?  

Burmistrz J. Zakrzewski zmniejszenie wynika z faktu, iż nie ma możliwości zrealizowania 
tego projektu do końca roku.Wydatki zostaną przeniesione na następny rok.  

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek proszę o przybliżenie tematu dotyczącego zwiększenia  
subwencji oświatowej na wypłatę odpraw dla zwalnianych nauczycieli. 

Skarbnik K. Trzepizur Minister Edukacji i Nauki 14 listopada br. dokonał podziału środków 
będących w rezerwie. Część środków została przydzielona Gminie Kłobuck na potrzeby w 
zakresie dofinansowania kosztów związanych z wypłatą odpraw dla nauczycieli zwolnionych 
lub przechodzących na emeryturę.  

Radna E. Kotkowska czy dotacja na Dom Kultury i bibliotekę to środki zewnętrzne? 

Burmistrz J. Zakrzewski nie są to środki zewnętrzne. Są to środki z podatków. Ponieważ 
budżet MOK był szacowany rok temu i nie zakładał tak drastycznego wzrostu kosztów 
utrzymania, w związku z tym dotacja dotyczy uzupełnienia brakujących środków na 
poszczególnych paragrafach z tego tytułu. 

Radna E. Kotkowska czy odprawy emerytalne dotyczą nauczycieli, którzy już odeszli na 
emeryturę i tych planowanych do zwolnienia w trakcie roku szkolnego? 

Burmistrz J. Zakrzewski o rezerwę można wnioskować na bazie już wydatkowanych 
środków tj. pracownicy oświatowi odeszli na emeryturę, wówczas Gmina wystąpiła do 
Ministra o pokrycie kosztów tych odpraw.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 
przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 



dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 
 
Dyrektor CEA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska proszę o rozwinięcie tego tematu, uzasadnienie jest dla mnie 
niezrozumiałe.  

Dyrektor CEA J. Krakowian zgodnie ze zmianą przepisów, ustalamy jaki jest koszt 
dotyczący 1 km przebiegu pojazdu. Nie ma już podziału na ropę, gaz czy benzynę, tak jak to 
było we wcześniejszych uchwałach. Jest to zapis ustawowy, korzystny dla rodziców dzieci 
niepełnosprawnych.  

Radna E. Kotkowska tzn., że w chwili obecnej jest uśredniona kwota dla osób dowożących 
samodzielnie dzieci niepełnosprawne do szkół? Jest to uśrednienie na poziomie o jakim mówi 
uchwała? 

Dyrektor CEA J. Krakowian nie ma uśrednienia, jest ustalona sztywna stawka. Nie ma 
znaczenia rodzaj paliwa.  

Radna E. Kotkowska w takim razie, nie jest to korzystne rozwiązanie dla rodziców, którzy 
dowożą dzieci samochodami z silnikiem diesla. 

Radny T. Wałęga czy zapis w uchwale dot. stawki za 1 km przebiegu pojazdu nie powinien 
być do dwóch miejsc po przecinku? 

Dyrektor CEA J. Krakowian zapis wynika wprost z rozporządzenia. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 
przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 
młodzieży, uczniów oraz rodziców. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewelina Kotkowska 
 
6. Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono. 
 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 



  

Przewodniczący Komisji 
Marcin Wojtysek 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


